
Årsmøde	d.	6/12-2022	
	

1) Valg	af	dirigent:	
Emil	er	ordfører	

	
2) Året	der	gik:	

Emil	fortæller	kort	om	året	der	er	gået,	om	afvikling	af	vores	2	DM	løb	og	der	bliver	nævnt	
medlemmerne	af	IMK	der	er	i	top	3.	
	
Der	bliver	nævnt,	af	vi	mangler	frivillige	til	at	hjælpe	i	klubben.	-vi	løfter	i	flok.	

	
													Der	indkommer	forskellige	ideer	til	kommende	løb:	

-Flere		reklamer	rundt	langs	banen,	så	der	kommer	noget	mere	liv	og	flere	farver	at	se	på.	
Evt.	også	gøre	nedkørslen	mere	livagtig.	
-Reklamer	op	i	butikkerne	inde	i	Ikast.	
-Hvis	man	må	for	kommunen,	så	vil	det	være	godt	med	reklamer	til	lygtepælene.	
(Undersøge	mulighederne	for	det)	
-Reklamer	til	omdeling	ved	div.	Værksteder.	

	
3) Økonomi:	

Regnskabet	gennemgåes.	Løbene	har	givet	overskud.	
	

4) Året	2023.	
Løbene	er	planlagt	med	14	dages	mellemrum	i	juni.	Folkerace	d	2+3	juni	og	Rallycross	d.	
16+17	juni.	
	

5) Valg	af	udvalgsmedlemmer:	
Hvem	ønsker	at	sidde	i	udvalget?	
-Emil	trækker	sig,	da	han	skal	være	med	i	BU.	
-Viktor	bliver	formand.	
-Loui,	Thomas,	Andreas,	Mike,	Allan,	Jonas	og	Malene	ønsker	alle	at	genopstille,	men	er	
åbne	for	at	andre	melde	sig	på	banen.		
-Udvalget	håber	der	er	min.	en	der	melder	sig.	Carsten	Iversen	melder	sig	som	suppleant.	
	

6) Valg	af	bestyrelsesrepræsentant:	
-Victor	melder	sig	til	at	sidde	i	hovedbestyrelse	og	bliver	stemt	ind.	

	
7) 	

Evt.	
-Emil	nævner	de	kommende	ændringer	i	reglementerne.	
-Rasmus	genopstiller	til	årsmand	i	folkerace	2023	og	det	er	godtaget.	
	
Lidt	info	om	det	nye	år.	
-Emil	nævner	der	i	starten	af	det	nye	år	er	årsfest	og	generalforsamling.	
-Bjarne	trækker	sig	fra	formandsposten.	
	
	



	


